



**SolGrid™**  
Systems



تمويل أنظمة أونيرا  
من بنك مصر



## Green Solution

**SolGrid™** Systems are Solar PV Systems that generates electrical power directly to your local grid using Solar PV Technology during daytime.

**SolGrid™** saves your monthly electrical bill and is the right step that paves the way for a revolution in the world of Solar Energy applications.

## Operation

The system works by generating electricity during day time, feed it directly into your local grid reducing your dependant on the National Grid.

**SolGrid™** PV Solar System has been designed to provide seamless power supply to your building during Daytime. It consists of World-class quality PV solar modules which generate electricity and Grid Inverters that convert DC Current to AC Current and Synchronize with your local electrical Network.

**SolGrid™** is a Green Power Solution for your building; additionally it is a “Fix-n-Forget” system that is virtually free of maintenance charges world of Solar Energy applications.



Plot 71, Sixth Industrial Area, 6<sup>th</sup> of October City, Egypt.

**Tel.:** +20 (2) 38 243 290 **Fax:** +20 (2) 38 243 147

**E-mail :** Info@OneraSystems.com

[www.OneraSystems.com](http://www.OneraSystems.com)

 **OneraSystems**





**SolGrid™**  
Systems



تمويل أنظمة أونيرا | تمويل أنظمة أونيرا  
من بنك مصر | من بنك مصر





## حلول خضراء (صديقة للبيئة)

SolGrid™ هي أنظمة الطاقة الشمسية الكهروضوئية التي تعمل على توليد الطاقة الكهربائية مباشرةً إلى الشبكة المحلية وذلك باستخدام تكنولوجيا الطاقة الشمسية الكهروضوئية خلال فترة النهار.

إن أنظمة SolGrid™ تُوفّر في فاتورة الكهرباء الشهرية وهي تعتبر الخطوة الصحيحة التي تمهد الطريق أمام ثورة في عالم الطاقة الشمسية واستخداماتها .

### التشغيل

يعمل هذا النظام عن طريق توليد الكهرباء خلال فترة النهار، وتغذية الشبكة المحلية بها مباشرةً مما يؤدي إلى الإعتماد بشكل أقل على شبكة الكهرباء العامة.

صُمم نظام SolGrid™ لتوفير مصدر دائم للطاقة في بنائتك أثناء فترة النهار. وهو يتكون من وحدات الطاقة الشمسية الكهروضوئية ذات الجودة العالمية والتي تعمل على توليد الكهرباء، بالإضافة إلى محولات الشبكة لتحويل التيار المستمر إلى التيار المتردد التقليدي وذلك بالتزامن مع شبكة الكهرباء المحلية.

SolGrid™ هو أحد حلول الطاقة الخضراء الصديقة للبيئة الذي يمكنك استخدامه في العقارات والمباني الإدارية والتجارية، بالإضافة إلى أنه يتميز بخاصية "ركب، وفر وأطمئن" "Fix-n-Forget" وبذلك ويستخدم في تعريفه التغذية المطبقة مما يتيح لك بيع الكهرباء المنتجة إلى شبكة الكهرباء.



قطعة ٧١، المنطقة الصناعية السادسة، مدينة ٦ أكتوبر، مصر  
هاتف: +٢٠ (٢) ٣٨٢٤٣٢٩٠ فاكس: +٢٠ (٢) ٣٨٢٤٣١٤٧  
بريد الإلكتروني: info@OneraSystems.com  
www.OneraSystems.com

 OneraSystems

